
Agnieszka Chmielewska Wloclarvek, dn. 01.03.2016r.
Radna Rady Miasta Wloclawek
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Sz. P.

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zrvracam sig do Pana Prezydenta ly imieniu mieszkafc6rv uliey
Celulozowej o przeglqd oSwietlenia ulicznego, dokladnie o rozmieszczenie
lamp ulicznych w obrqlrie trlokdw i ewentualnie dolotenie ich. S4 ltloki
wok6l kt6rych, nie ma iadnej lamy. Jest to duiym utrudnieniem dla
miesekafc6w z dotarciem po zmroku do klatek schodowych.

Apelujp do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.

Z powaianiem

Agnieszka Chmielewska
,t.

, nt t I t
ulLr'rLL,l/".

{


